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Artist:            Bigeneric – Marco Repetto 
Title:             Les Merlas 
Label:            Inzec Records 
Format:         Digital release 
Cat.Nr:          inzec 032 
Releasedate:  January 2023 
Labelcode:     12605 
Distribution:   bandcamp 
Digital:          marcorepetto/bandcamp.com  
Physical:        - 
Artistinfo:      www.inzec.ch 
File under:     Cineastic Ambient, 
Soundscapes for innervisions, Electronica, 
Psychedelia, Healing music, Astral sonic 
experience.                                                  
 

   
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
Bigeneric «Les Merlas» Tracklist: 
 
1. Nupharsis 08:33 2. Kander 06:15 3. Cytonix 09:46 4. Hybridation 07:35 5. Les Merlas 12:18 6. 
Azalea 07:29 7. Insularis 07:11 8. Ranok 08:01 9. Eadha 07:06 10. Alrahna 07:24  
11. Mundo Perla 06:54 
 
German: Les Merlas – Das neue musikalische Werk von Marco Repetto aka Bigeneric lädt ein zu 
einem besonderen Ausflug in imaginäre unberührte Klangwelten. Es sind Welten zum innehalten, 
still in sich lauschen und sich vom Klang tragen lassen. Les Merlas, ein Sound welcher Bilder 
neuartiger Planeten mit ihren wunderhaften stets liebenden und achtsamen Wesen lebendig 
erscheinen lässt. Dies, sofern man bereit ist, sich auf die, geduldig verschlungenen, musikalischen 
Pfaden und Visionen des Komponisten einzulassen. Ein elektronisches zartes Soundgewebe das 
durch den Raum schwebt wie ein süsslich duftender Heilbalsam mit all den köstlichen Zutaten der 
Mutter Erde zubereitet. Les Merlas, Musik für Steine, Musik für Tiere, Musik für Pflanzen, Musik für 
uns alle, Musik für das Universum. Les Merlas ist ein sphärisches astrales Klangerlebnis zum 
abheben und davon gleiten. 
 
English: Les Merlas - The new musical creation by Marco Repetto aka Bigeneric invites you on a 
unique journey into imaginary untouched sonic worlds. These are realms to dwell in, to listen in 
introspection and let oneself be carried by sound. Les Merlas, a soundscape that brings to life 
visions of novel planets inhabited by wondrous, caring, and attentive beings – as long as one is 
willing to embark on the artist's intricate musical paths and visions. A delicate electronic sound 
fabric floating through space, like a sweet, luscious healing balm, made of Mother Earth’s many 
delicious ingredients. Les Merlas, music for stones, music for animals, music for plants, music for 
us all, music for the universe. Les Merlas is a spherical astral sound experience designed to help us 
float and glide away. 
 
All music written and produced by Marco Repetto @ Purpurklangmühle Hinterkappelen, 
Switzerland. 
Cover Collage: Marco Repetto / Graphic assistance: Angelo Repetto 
Photography of the wonderfully beautiful gecko by Furio Incolto Italy 
Mastering Daniel Wihler @ Alphatronic Studio © Bigeneric Marco Repetto 2023     SUISA 
 
Download: https://marcorepetto.bandcamp.com/album/bigeneric-les-merlas 
info and concert dates etc.: www.inzec.ch 
 


